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Motie vraagt om meer duidelijkheid en 
inzet van B&W inzake de energietransitie 
De motie is een initiatief van Chrisstien Dollekamp en zij kreeg 
de gehele raad mee. “Kom met een tijdlijn, toon initiatief, geef 
aan hoe de inwoners hierbij betrokken kunnen blijven, geef aan 
hoe initiatieven uit zullen pakken in ons mooie landschap en geef 
oplossingen aan, ook wat energiearmoede betreft”, zo beschrijft 
Chrisstien het ongeduld van de PvdA-fractie.  
 

“Energiearmoede is een groot woord voor het niet bereikbaar zijn 
van goedkope energieoplossingen voor mensen met een kleine 
beurs. […] Wij vinden dat schone, groene energie voor iedereen 
in het bereik moet zijn”, aldus Chrisstien. 
 

Lees haar gehele artikel op onze website, waarin ook een link is 
opgenomen naar de volledige tekst van de motie. 

Oud papier weer opgehaald als vanouds 
Na alle kritiek hebben B&W besloten om toch geen wijziging te 
brengen in de wijze van verzamelen van het oud papier.  
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Over ‘BERICHTEN'  
 

Eens in de maand brengen wij u 
op de hoogte van de 
belangrijkste onderwerpen, 
waar fractie en bestuur van 
PvdA Westerveld zich mee 
bezig houden.  
 

Voor vragen en opmerkingen 
over fractieaangelegenheden 
kunt u mailen naar Chrisstien 
Dollekamp of haar bellen op 
(06) 53 85 13 51.  
 

Voor vragen en opmerkingen 
over bestuursaangelegen-
heden kunt u mailen naar Fenna 
Leibbrand of haar bellen op 
(0521) 59 00 87.  

 
William Moorlag nam 
initiatief voor steun 
voor dorpshuizen  
 

'Het zat mij echt als een graat in 
de keel dat buurtcentra, 
wijkcentra en dorpshuizen door 
de overheid in de steek werden 
gelaten. Terwijl ze juist met 
grote problemen kampen, 
bijvoorbeeld door wegvallende 
horeca. Nu wordt dat rechtgezet 
en kunnen ze aanspraak maken 
op zo'n 4000 euro.'  
 

Lees er meer over op de 
website van RTV Noord  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Beleggen van een ledenvergadering;  
aan u de keuze 
Het mag dan wel een zeer bijzondere situatie zijn waarin wij met 
z’n allen verkeren, maar wij hechten aan het democratisch 
functioneren van onze afdeling. Bijvoorbeeld de gevolgen van 
het niet doorgaan van de fusie met de afdelingen De Wolden en 
Meppel verdienen bespreking met de leden, vóór het zomerreces. 

Het gaat ons nu eerst om hóe we gaan vergaderen.  
Wij zien 3 mogelijkheden:  
- een vergadering, zoals gebruikelijk, doch met inachtneming van 
de RIVM-richtlijnen;  
- een schriftelijke raadpleging van alle leden; 
- een digitale vergadering plus een schriftelijke raadpleging van 
onze niet-digitale leden (zie de kolom hiernaast).  
 

Onze voorkeur gaat uit naar de eerste mogelijkheid, maar wij 
laten de keuze aan u.  
Geef uw voorkeur uiterlijk 3 juni door aan Fenna Leibbrand, per 
mail of per telefoon (0521) 59 00 87. 

PvdA vraagt B&W over bestrijding van 
de eikenprocessierups en van de Japanse 
duizendknoop 
De eikenprocessierups wordt in onze gemeente bestreden met 
aaltjes. Deze aaltjes zijn echter ook zeer funest voor andere 
rupssoorten. Is de kuur niet erger dan het probleem? De 
wethouder meldt dat is besloten om de aaltjes alleen daar te 
gebruiken waar er direct gevaar bestaat voor de volksgezondheid.  

Het lukt tot nu toe niet de Japanse duizendknoop uit te roeien. De 
wethouder heeft aangegeven dat men gewoon van alles probeert 
om de duizendknoop uit te roeien, maar tot op heden heeft men 
nog geen afdoende manier gevonden. 
 

Lees wat Henri Jansen daar over schrijft op onze website

Hinke Hofman-Osinga 1928 - 2020  ✝ 
Op 13 mei is Hinke Hofman-Osinga op 91 jarige leeftijd 
overleden. Zij woonde in Diever.  Haar echtgenoot, Wietse 
Hofman, ook lid van de PvdA, is nog geen anderhalf jaar geleden 
overleden.  
Hinke Hofman-Osinga was lid sinds 1964.  
Wij hebben de nabestaanden gecondoleerd.
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Ledenvergadering via 
internet  
 

We hebben daar in de vorige 
BERICHTEN al over geschreven, 
maar we herhalen het gedeeltelijk 
in verband met de vraag die wij u 
in de kolom hiernaast stellen.  
 
Indien we het met z’n allen nog 
niet verantwoord vinden om 
ledenbijeenkomsten te houden, 
biedt het organiseren van een 
ledenvergadering via internet 
uitkomst.  
 

Het partijbureau maakt dat 
mogelijk. Met behulp van het 
programma BigBlueButton 
kunnen ledenvergaderingen 
belegd worden, waarin ook 
rechtsgeldige besluiten genomen 
kunnen worden, zoals de 
vaststelling van de jaarrekening 
van de afdeling.  
 

BigBlueButton is een veilige, 
opensource video conferentie 
omgeving. Deze software wordt 
veelvuldig bij universiteiten en 
onderwijsinstellingen gebruikt.  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